



AUTOMHA

新闻稿

柯马完成对 **Automha** 的收购，扩大了两家公司 在先进物流自动化领域的领导地位

- 柯马今天宣布，已经完成了对 *Automha S.p.A.* (“**Automha**”) 的收购，收购了该公司及其全球子公司的全部所有权
- 柯马此次战略投资标志着在建立一个面向前瞻性的意大利自动化中心方面又迈出了一步，并将运用两个品牌之间的强大协同效应，为全球不同市场的客户和股东创造价值
- *Automha* 在由柯马带来的促进发展前景外，还将维持其当前的运营和承诺

都灵，贝加莫 – 2025 年 7 月 31 日 – 柯马完成了对意大利公司 *Automha* 的收购，*Automha* 是一家专门从事仓储和自动化内部物流系统的意大利公司。这项投资标志着柯马在快速增长的物流和仓库自动化领域扩大其能力和市场占有率方面迈出了重要一步。

此次收购完美贴合柯马战略，利用其在工业机器人、软件驱动的自动化和以人为本的技术方面的坚实基础，加速向高增长市场的多元化。协同 *Automha*，柯马显著增强了其高性能和可扩展解决方案的提供，重申并增强了其意大利根基和业务。

该交易还将确保 *Automha* 现有结构和客户的连续性，同时扩大在柯马品牌下的全球影响力和服务能力。*Automha* 将继续以相同的组织和战略愿景运营，将人才、质量和创新为核心。Franco Togni 保留首席执行官一职、会同 Gianni Togni 和 Roberta Togni 除了继续担任目前的职务外，同时还加入柯马执行委员会，为两家公司的持续发展做出贡献。

此外，鉴于柯马和 *Automha* 提供完全互补的能力，他们的合作将增强两家公司的共同项目 and 客户组合。

“收购 *Automha* 代表着我们在创建更强大的意大利技术中心并在先进自动化领域建立全球领导地位的旅程中迈出了重要一步。它还使我们能够加速在物流等高潜力市场的增长，”柯马首席执行官 **Pietro Gorlier** 说，“通过 *Automha*，我们找到了一个具有专业知识和能力互补的合作伙伴，使我们能够提供完全整合、可扩展的解决方案，以应对新的市场挑战和全球客户不断变化的需求。”

“与柯马联手是 *Automha* 的一次**进阶**，为增长和创新开辟了令人兴奋的新机会，”**Automha** 创始人 **Franco Togni** 补充道，“通过将我们在物流自动化方面的深厚知识与柯马的全球规模、先进的机器人技术和数字技术相结合，我们拥有了一个更大的平台来发展、创新，并为世界各地的客户带来更多价值。”



AUTOMHA

关于柯马

柯马是为不同行业提供先进自动化解决方案的全球领导者。协同全资子公司，专门从事全球内部物流和仓储自动化的Automha，柯马使几乎任何行业的各种规模的公司能够释放自动化、机器人和数字技术的全部潜力 - 提高其在快速增长的市场中的效率、灵活性和竞争力。

柯马的产品组合包括用于汽车制造的产品和系统，在电动汽车领域拥有强大的影响力，以及为造船厂、食品和饮料、物流、制药和可再生能源等各种工业部门提供尖端机器人和数字解决方案。柯马还提供项目管理和咨询服务，并拥有国际认可的培训学院。Automha 开发智能、高性能的自动化存储和检索处理系统，以优化不同行业的效率和可靠性。柯马总部位于意大利都灵，拥有由 7 个创新中心和 11 个制造工厂组成的国际网络，遍布 11 个国家，拥有 3,800 名员工。Automha 总部位于意大利贝加莫，在意大利和中国设有4家子公司和制造工厂，共有280名员工。

www.comau.com | www.automha.com

联络方式

Comau

Giuseppe Costabile - Corporate Communication
giuseppe.costabile@comau.com | +393387130885

Automha

Andrea Pernice - Pernice Editori
pernice@pernice.com | +393389309563

Press Release



AUTOMHA

Comau Completes its Acquisition of Automha, Expanding the Companies' Leadership in Advanced Logistics Automation

- *Comau announced today that it has completed its acquisition of Automha S.p.A. ("**Automha**") through which Comau has acquired full ownership of the company and its global subsidiaries*
- *The strategic investment by Comau marks a further step in building a forward-focused Italian automation Hub and will leverage the strong synergies between the two brands to create value for customers and shareholders in different markets around the world*
- *Automha will maintain its current operations and commitments in addition to leveraging the enhanced growth prospects brought by Comau*

Turin, Bergamo – July 31, 2025 – Comau has completed its acquisition of Automha, an Italian company specializing in warehousing and automated intralogistics systems. This investment marks a significant step in Comau's journey to expand its capabilities and market presence in the rapidly growing logistics and warehouse automation sector.

The purchase is perfectly aligned with Comau's strategy to accelerate diversification into high-growth markets by leveraging its strong foundation in industrial robotics, software-driven automation, and human-centric technology. With Automha, Comau significantly enhances its offering of high-performance and scalable solutions, reconfirming and strengthening its Italian roots and operations.

The transaction will also ensure continuity for Automha's existing structure and customers while enabling expanded global presence and service capabilities under the Comau brand. Automha will continue to operate with the same organization and strategic vision, keeping people, quality and innovation at its core. Franco Togni retains his position as CEO while Gianni Togni and Roberta Togni, in addition to continuing in their current roles, have joined the Comau Executive Committee to contribute to the ongoing development of both companies.

Moreover, given that Comau and Automha offer fully complementary capabilities, their collaboration will enhance the mutual project and customer portfolios of the companies.

*"The acquisition of Automha represents an important step in our journey to create an even stronger Italian technology hub, and establish global leadership in the advanced automation sector. It also allows us to accelerate our growth in a high-potential market like logistics," said **Pietro Gorlier, CEO of Comau**. "With Automha, we have found a partner whose complementary expertise and capabilities enable us to deliver fully*



AUTOMHA

integrated, scalable solutions to meet new market challenges and the evolving needs of customers around the world.”

*“Joining forces with Comau is an evolution for Automha and opens exciting new opportunities for growth and innovation” added **Franco Togni, Founder of Automha.** “By combining our deep knowledge of logistics automation with Comau’s global scale, advanced robotics, and digital technologies, we have a greater platform to grow, innovate, and bring even more value to our clients around the world.”*

About Comau

Comau is a worldwide leader in delivering advanced automation solutions across diverse industries. Together with Automha, a fully owned company specializing in global intralogistics and warehousing automation, Comau is enabling companies of all sizes in almost any industry to unlock the full potential of automation, robotics, and digital technologies – and to increase their efficiency, flexibility, and competitiveness in rapidly growing markets.

Comau's portfolio includes products and systems for vehicle manufacturing, with a strong presence in e-Mobility, as well as cutting-edge robotics and digital solutions for a variety of industrial sectors, such as shipyards, food&beverage, logistics, pharma, and renewable energies. Comau also offers project management and consultancy services and has an internationally recognized training Academy. Automha develops intelligent, high-performance automated storage and retrieval handling systems that optimize efficiency and reliability across diverse industries. Headquartered in Turin, Italy, Comau has an international network of 7 innovation centers and 11 manufacturing plants that span 11 countries and employ 3,800 people. Automha, headquartered in Bergamo, Italy, has 4 subsidiaries and manufacturing facilities in both Italy and China, which employ a total of 280 people.

www.comau.com | www.automha.com

CONTACTS

Comau

Giuseppe Costabile - Corporate Communication
giuseppe.costabile@comau.com | +393387130885

Automha

Andrea Pernice - Pernice Editori
pernice@pernice.com | +393389309563